

Presidium

(21524\.....)

Verslag

Datum : donderdag 25 augustus 2016
Tijd : 19.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester), de heer J.G. van Maanen (SGP), dhr. C.F. van Wendel de Joode (VN), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenberg (raadsgriffier).

Afwezig : mw. H.B. Challik (PvdA).

Nr.	Omschrijving agendapunt
1.	Opening
	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van mevrouw Challik (PvdA).
2.	Vaststelling agenda
	De raadsgriffier geeft aan graag de agenda aan te vullen met agendapunt 6.4 ter bespreking over de invulling secretariaat van adviescommissie Varik's Belang.
	<i>De agenda is gewijzigd vastgesteld.</i>
3.	Verslag van de vergadering van 22 juni 2016, inclusief actielijst
	<i>Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!</i>
4.1	Aanvulling (tijdens zomerreces) op de Conceptplanning raadcyclus 2016-08, versie 18 augustus 2016
	De raadsgriffier meldt dat hij de conceptplanning, versie 15 juni 2016 nog heeft aangevuld met een paar extra raadsvoorstellen. Alle stukken staan al in het RIS! <u>Concept-planning – aanvullingen – :</u> <ul style="list-style-type: none">• Voorstel tot instemming met de Procesvoorstellen ter ondersteuning van de doorontwikkeling van de Bestuurlijke Planning naar een Bestuurlijke Agenda• Voorstel tot vaststelling van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 2016• Voorstel tot vaststelling van de Verordening rechtspositie wethouders, raads- en commissieleden gemeente Neerijnen 2016• een gewijzigd agendapunt in de Beeldvorming op 1 september; concept-visiedocument “de toekomst van het Sociaal Domein”

Presidium

Afspraak	<ul style="list-style-type: none"> De leden van het Presidium geven aan dat zij de voorgestelde behandeltijd van de onderwerpen in de Beeldvormende vergadering van 1 september wat krap vinden. <i>Na beraadslaging spreken de leden van het Presidium af dat de behandeltijd voor het eerste onderwerp tot maximaal 21.00 uur kan duren en dat aansluitend direct het tweede onderwerp kan starten.</i>
Actie	<i>Het Presidium kan zich vinden in de gewijzigde agenda's en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i>
4.2	Conceptplanning raadcyclus 2016-09, versie 18 augustus 2016
Actie	<p>De raadsgriffier meldt dat de Oordeelsvormende raad op 6 oktober 2016 gelijktijdig in de GNL-gemeenten gaat beginnen met het raadsvoorstel over het principebesluit samenwerking/samenvoeging GNL. <u><i>Daarom start onze Oordeelsvormende raad voor deze keer om 20.00 uur!</i></u></p> <p>Voorafgaand aan de besluitvorming is er nog een gezamenlijke raadsbijeenkomst voor de 3 gemeenteraden op maandag 19 september 2016 om 20.00 uur te Geldermalsen, waar de vergaderstukken zullen worden toegelicht.</p> <p>De heer Van Maanen geeft aan ook te hebben opgemerkt dat er commissieleden vanuit Geldermalsen en Lingewaal aan de bespreking in de Klankbordgroep GNL hebben deelgenomen. Zijns inziens was de klankbordgroep in eerste instantie bedoeld voor alle fractievoorzitters uit de drie gemeenten. Later heeft men aangegeven dat de fractievoorzitter ook vervangen kon worden door een ander raadslid, maar van de vervanging door een commissielid is hij niet op de hoogte gesteld.</p> <p><i>Burgemeester De Vries zal dit meenemen naar de stuurgroepvergadering van komende dinsdagmiddag.</i></p>
Afspraak	<p>De raadsgriffier geeft aan dat hij een foutje heeft gemaakt in de jaarplanning 2016 en zou daarom graag het Presidium van 7 december (onderdeel van de 1^e cyclus van 2017) wat later in december plannen om de tussentijd tot aan de vergaderingen van die 1^e cyclus van 2017 te verkleinen.</p> <p><i>De leden van het Presidium spreken na beraadslaging af om het Presidium van december te verplaatsen naar dinsdag 20 december 2016.</i></p>
Verzoek	<p><u>Concept-planning:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> Burgemeester De Vries geeft aan dat de planning van het onderwerp ODR in de Beeldvormende vergadering van 22 september 2016 niet gehaald gaat worden. <i>Wel verzoekt hij de fracties om aan te geven WAT er besproken dient te worden bij dit onderwerp, zodat het Presidium daarna het HOE en op WELKE wijze kan bespreken ter voorbereiding.</i> <p>De leden van het Presidium hebben de informatienota over de aanlevering van de begroting 2017 en de najaarsnota 2016 voor kennisgeving aangenomen.</p>
Actie	<i>Het Presidium kan zich vinden in de (aangepaste) concept-agenda's en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i>

Presidium

5.	Evaluatie & vooruitblik
Verzoek	<p><i>Oordeelsvormende en besluitvormende raad 7 juli</i></p> <p>De leden van het Presidium vinden het prima om de algemene beschouwingen in juli te houden bij de bespreking van de voorjaarsnota. Daarmee geeft men direct sturing op de voorbereiding van de begroting.</p> <p>De heer Nouwens vindt het jammer dat de portefeuillehouder de inhoudelijke bespreking van de ingebrachte Motie over de vluchtelingen afkapte en aangaf dat de genoemde feiten onjuist zouden zijn. Hij heeft de feiten nog eens nader geverifieerd en die zijn wel degelijk juist weergegeven.</p> <p>De heer Van Maanen grijpt deze gelegenheid graag aan om nogmaals te verzoeken aan alle fracties, om Moties en Amendementen vroegtijdig (dus voorafgaand aan de vergaderdag) met elkaar te delen, zodat er ook een gerichte inhoudelijke discussie op voorbereid en gevoerd kan worden. Het effect van de Motie komt dan beter tot zijn recht.</p> <p>De heer Nouwens zegt dat niet met de heer Van Maanen eens te zijn en vind dat inbrengen van moties ook vaak politiek is. Juist het vooraf inbrengen staat zijns inziens de discussie in de weg.</p> <p>De heer Hakkert is eveneens van mening dat het eerder met elkaar delen van de inhoud van moties en amendementen, waardoor een gedegen voorbereiding door alle partijen mogelijk is, de discussie kan verbeteren.</p> <p><i>Burgemeester De Vries geeft aan dat het niet zijn bedoeling is geweest om de inhoudelijke discussie over de ingebrachte motie af te kappen. Hij gaat hierover graag het gesprek aan met de heer Nouwens en verzoekt om een afspraak.</i></p> <p><i>Raadcyclus 2016-08</i></p> <p>De vooruitblik op de raadcycli 2016-08 is al besproken bij agendapunt 4.1.</p>
6.	Wat verder ter tafel komt
6.1	Onderwerp ontwikkeling Sociale Woningbouw (planning BV 13 oktober 2016)
Afspraak	<i>De leden van het Presidium spreken af om de behandeling van genoemd onderwerp uit te stellen. Wel blijft dit onderwerp op de planning staan en zal oriënterend in de breedste zin des woord bespreekbaar worden gemaakt in een soort van Hoorzitting met stakeholders (woningbouwcorporaties e.d.)</i>
Aandachtspunt	<i>De heer Van Maanen vraagt aandacht voor de invulling/aanvulling van de voorzitterspool voor Beeldvormende vergaderingen. Temeer nu bekend is geworden dat de heer Van Gellicum tegen het einde van dit jaar de raad gaat verlaten.</i>
Verzoek	<i>De raadsgriffier verzoekt de fracties om de bijgevoegde planning voor de Beeldvormende vergaderingen te bespreken, waar (mogelijk) aan te vullen en/of voorstellen te doen tot behandeling van onderwerpen die voor komen op de Bestuurlijke Planning c.q. Bestuurlijke Agenda. Ook graag aangeven WIE met wenst uit te nodigen als gespreksdeelnemers bij een onderwerp!</i>

Presidium

6.2	Extra raadsvergadering plannen ter vaststelling van de (gewijzigde) jaarstukken 2015 naar aanleiding van de accountantscontrole
<i>Afspraak/ actie</i>	<i>De leden van het Presidium kunnen zich vinden om hiervoor een EXTRA raadsvergadering te plannen op donderdag 29 september 2016, onder voorbehoud.</i>
6.3	Ingekomen stuk: aanbod VNG-workshop “financiën voor raadsleden” (incompany)
<i>Afspraak/ actie</i>	<i>De leden van het Presidium vinden dit een nuttig aanbod en verzoeken de raadsgriffier om in samenspraak met zijn collega’s uit Geldermalsen en Lingewaal een workshop incompany te plannen voor de 3 gemeenten samen.</i>
6.4	Secretariaat raadadviescommissie Varik’s Belang
<i>Afspraak/ actie</i>	<i>Burgemeester De Vries geeft aan dit punt eerst ter bespreking mee te nemen naar de eerstvolgende “driehoek”.</i>
7.	Rondvraag
	<i>Van de rondvraag is in deze vergadering geen gebruik gemaakt.</i>
8.	Sluiting
	De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20.30 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 20 september 2016

De raadsgriffier,

De voorzitter,

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

Presidium

ACTIELIJST

Nr.	Activiteit	Wie	Startdatum	Afgedaan op
16-01	<i>Nieuwjaarsreceptie 2017</i> Vorbereiding en planning (<i>mogelijkheid om naast publicatie ook met gerichte uitnodigingen te gaan werken</i>) wordt in september 2016 bespreekbaar gemaakt in het Presidium.	burgemeester	20-01-2016	
16-08 (16-09)	<i>Evaluatierapport Rekenkamercommissie</i> Als bijlage voegen bij een raadsvoorstel voor besluitvorming over vervolg en invulling Rekenkamercommissie.	raadsgriffier	03-03-2016	
16-09 (16-08)	<i>Informatienota vacatures RcN</i> Afwachten met het inbrengen van een raadsvoorstel tot na de besluitvorming over de samenwerking/samenvoeging GNL in juni 2016.	raadsgriffier	03-03-2016	
16-12	<i>Verbonden partijen</i> Avond organiseren (á la Geldermalsen) waarin de raad door een externe wordt meegenomen in de bevoegdheden en verantwoordelijkheden die er nog is bij deelname aan Gemeenschappelijke regelingen en Verbonden partijen Gezien de politieke drukte tot het zomerreces zal deze avond in het najaar worden georganiseerd!	raadsgriffier	03-03-2016 26-04-2016	
16-13	<i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i> De reacties worden meegenomen naar het college. Zodra een plan van aanpak is opgesteld zal de raad weer worden geconsulteerd.	burgemeester	29-03-2016	

Presidium

16-15	<p><i>Bestuurlijke planning → agenda</i></p> <p>Opnieuw bespreekbaar maken in de “driehoek”.</p> <p>Ook zullen de fracties een paar leden aanwijzen die samen met de raadsgriffier het deel vanuit de raad gaat voorbereiden.</p>	<p>burgemeester</p> <p>fractie-voorzitters</p>	<p>29-03-2016</p>	<p>25-08-2016</p>
16-16	<p><i>Informatieavond handhaving ODR</i></p> <p>Fracties geven aan:</p> <ul style="list-style-type: none"> – HOE ze de invulling van de avond zien – WAT er vooral besproken wordt – WELKE tijdsduur ervoor nodig is <p>Afgesproken is om de WAT-vraag te laten aanleveren vanuit de fracties en de HOE- en WELKE-vragen te laten invullen door de Agendacommissie/Presidium.</p> <p>Beeldvormende vergadering is doorgeschoven naar het najaar!</p>	<p>Fractie-voorzitters</p>	<p>29-03-2016</p> <p>26-04-2016</p> <p>01-06-2016</p>	
16-18	<p><i>Regionale Beleidsnotitie Jeugd/Wmo 2017-2020</i></p> <p>Agenderen in Beeldvormende vergadering september 2016.</p> <p>Wordt doorgeschoven in de planning naar november!</p>	<p>raadsgriffier</p>	<p>01-06-2016</p> <p>25-08-2016</p>	
16-19	<p><i>Rondvraag</i></p> <p>Verzoek om notitie in het Presidium te brengen.</p> <p>Ingebrachte notitie herschrijven naar aanleiding van de gemaakte opmerkingen.</p>	<p>Burgemeester/ raadsgriffier</p>	<p>01-06-2016</p> <p>22-06-2016</p>	
16-20	<p><i>Burgeravonden – Neerijntop</i></p> <p>Brede evaluatie in raad over procedure en uitkomsten.</p>	<p>Burgemeester/ raadsgriffier</p>	<p>01-06-2016</p>	<p>25-08-2016</p>

Presidium

16-21	<i>Planning Beeldvormende vergaderingen</i> De planning door te spreken en waar (mogelijk) aan te vullen en/of voorstellen te doen tot behandeling van onderwerpen, waarbij aangegeven WIE men wenst uit te nodigen als gespreksdeelnemers.	Raadsfracties	25-08-2016	
16-22	<i>Voorzitterspool Beeldvormende vergaderingen</i> Het vertrek van de heer Van Gellicum eind dit jaar noopt de fracties om met een aanvulling te komen.	Raadsfracties	25-08-2016	
16-23	<i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i> Trachten om deze workshop in GNL-verband aan te bieden.	Raadsgriffier	25-08-2016	
16-24	<i>Secretariaat raadadviescommissie Varik's Belang</i> Wordt eerst bespreekbaar gemaakt binnen de “driehoek”.	Burgemeester	25-08-2016	
16-25				